
Referat FAU møte 2.oktober  

 

Tilstede: Ivar Skjolden, Marianne Knutsen, Øyvind Nilsen, Karstein Rye, Steinar 

Bøyum, Lars Marøy, Charlotte M. Haukedal, Gerd Helen Bergsaker, Per 

Furmann Songstad, Bjarne Merok Olsen, Liv Nilsen Wie Anne Synnøve Nilsen, 

Stine Lehman  

 

1) Godkjenning av referat 4.sept. 

2) Presentasjonsrunde. Nye FAU representanter. 

3) Vedtektene: gjennomgang blir gjort på møte 6. nov. 

4) Informasjon fra skolen og rektor: 

Underskuddet man hadde fra sist skoleår, dras med inn i dette skoleåret. 

Man kan ikke kutte i lærerstillinger, og derfor vil estimert underskudd bli 

større enn underskuddet sist år. Den økonomiske situasjonen for skolen 

medfører derfor mindre investeringer i bøker og annet nødvendig 

materiell. 

 

Foreldremøtene har hatt deltakelse fra skolens ledelse, dette for at 

skolen skal få tettere dialog med foreldrene. 

Skolen har gjennomført stolzekleiven opp, og har tatt med seg erfaringer 

fra årets organisering. Mulig annet opplegg til neste år der man ønsker å 

fordele opplegget over flere dager, for å unngå køer og trengsel. 

 

Trivselslederne kom i gang mandag 3 sept. Det legges opp til 

evalueringer underveis med tett voksenoppfølging til å begynne med. 

 

Skolen har hatt fokus på FN dagen der Amnesty er mottaker. Skolen har 

jobbet med elevene i forkant av innsamlingen med fokus både på FN 

dagen og mottaker organisasjonen. 

 

Utviklingssamtalene på de ulike trinnene starter etter høstferien. 

 



Rektor har vært i kontakt med bergen kommune vedrørende 

uteområdene til skolen. Kommunen har meldt til rektor at hinderløypen 

vil bli montert på graven(parken). Klatreveggen vil bli montert eller åpnet 

på ny, og noen lærere har nødvendig kurs i klatring/sikring ved klatring. 

 

Videre har FAU og skolen søkt om midler til lekeapparat ved 

Eventyrskogen og kommunen er positiv til dette, men avventer politisk 

beslutning. 

 

5) Julemarkedet: julemarkedet avholdes mandag 3 desember. Skolen 

ønsker også her å fokusere på julemarkedets penge mottaker. 

Overskuddet går til Afghanistankomiteen slik det har gjort de siste 12 

årene. En av lærerne skal til Afghanistan i regi av komiteen og vil trekkes 

inn i skolens arbeid med julemarkedet. Julemarked komiteen ønsker å ha 

et oppstartsmøte med trinnkontaktene for å bringe inn ideer til hva som 

skal ordnes og lages. I denne forbindelse blir Aslaug Moi Frønsdal invitert 

inn i oppstartsmøte med trinnkontakten for å kunne komme med ideer. 

Samtidig er det et ønske om at den utvalgte læreren som har vært i 

Afghanistan inviteres inn i møtet for å gi informasjon om hennes inntrykk 

fra reisen i Afghanistan. Møtet var satt til 30 oktober men endres til 7 

november. 

6) FAU rep fikk i oppdrag å finne 5 foreldre på hvert trinn Krohnengen og 2 

forewldre fra hvert trinn på Eventyrskogen som kunne stille opp som 

bøssebærere til TV aksjonen. 

7) Det var enighet i FAU om at overskuddet fra fjoråret kunne fordeles ut til 

alle trinnene som ikke hadde hatt foreldremøter/samlinger. Det er 

begrensede midler men et lite bidrag. Kvitteringer må påregnes. 

8) Komiteene fikk flere representanter. Oversikt over ulike komiteer og 

komite medlemmer vil bli ajourført ved neste FAU møte. 

9) Valg av nestleder for 1 år: Øyvind Nilsen FAU rep for 4 trinn på 

Krohnengen, enstemmig valgt. 

10. Valg av sekretær for 1 år: Steinar Bøyum FAU rep for 5 trinn på 

Krohnengen, enstemmig valgt. 

Nytt FAU møte Tirsdag 6 November. Møtet skal egentlig avholdes på 

Eventyrskogen i henhold til oppsatt plan, men det skal avholdes SU møte 



samme dag, der FAU leder og nestleder er innkalt. Neste FAU møte blir 

derfor avholdt på Krohnengen skole på Lærerrommet. 

 


